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FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 7/24/68

LEON DOUGLAS RALPH, 14-0)13 Eaddll Avenue, Los Angeles,
Californaa, Assemblyman, 55th District, with office at 1922 
East 103~a Street, Los Abeles., California, was • ’ 
advised of the idennity of the interviewing agent and that he 
was being contacted for an appointment to discuss his knowledge 
of the shooing of Sena-tor ROBERT F. KENNEDY.

RALPH advised that hie was en route to the Ambassador
Hotel when he learned of the shotting of Senator KENNEDY and 
he arrived at the hotel approximately ten minutes after the 
Senator had departed i.n the ambulance.

He stated that he had no knowledge of the shooting of
Senator KENNEDY, but hie stated that he had heard that a MARIAN 
DAVS, 825 West Elm Street, Compton, Californil, had mentioned 
t^t she had seenSRHAN SIRHAN i.n the kiichen of the Ambbssador 
Hotel on Sunday night, June 2, 1968. '

RALPH stated that the women associated with the
Sennaor's campaign had held s reception at the hotel on June 2 
for Senator KENNEDY. .

7/22/68 Les Abeles, difornai,., # Los Angeles 56-156-^-
by iM* WTILIM G. ATHERTON/fpl

.Date dictated 7/23/68
700/

This document contains neither recommendaiinns nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

7/24/68
Date ________________

-M'S. IMS R. MULER, 1-19 South Atlantic Drive, 
Compton, California (formerly of 620 South Sloan, Compton, 
California) was advised of the identity of the interviewnng 
agent and that she was being contacied for an appointment 
to discuss her knowledge of the shooting of Senator ROBERT F. 
KENNEDY.

Mrs. MILLER advised that she was at the Ambassador 
Hotel,, Los Angeles, Californil, on June 4, and June 5, 1968, 
but she had.no knowledge of the shooting of Senator KENNEDY 
as she was in the news room etching televisoon at the time 
of the shooting.

She stated that she could furnish no information 
concerning the above incident.

On 7/22/68a Los Angeles,, (Cll.ifQ'tnl^F.1e # Los Angeles 56-156

by WILLAAM G. ATHERTON/f.pdAmrn Date dictated 7/2-/68

This document contanns neit;hier recommendations nor conclusiions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and it;s contenss are not to be distribueed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

• 6/28/68
Date------------------------------------------

WILLAAM B. HERFORD, a messenger for the Rocket .
Messenger Service, was contacted at the dispatch offcce 
of this firm at 225 Winston Street, Los Angal.es. He 
furnsshed the following information: ‘

He has worked as a messenger for Rocket for 
approximately six months. -He lives at 6630 Valcona Avenue, 
Reseda, California, and has teeephone number 34-3-0120.

The night of the Seim tor KENNEDY assassinatoon 
he was assigned as a messenger to SYLVIA WRIGHT, a Life 
magazine photographer. He was on duty at the Ambassador 
Hotel in this capacity from approximately 8:00 p.m. until 
9:30 p.m., at which time he was sent to the ^rport with 
some photographs by WRIGHT. He returned to the hotel at 
approximtely 10:30 p.m. He did not fnnd WRIGHT in the 
Press Room so went up ..to the third or fourth fllolr where 
she had told him her room was. He did not remember the
number but finally found her room and reported his return 
from this airport. Then, he went back to the Press Room to 
stand by at her request. He was waiting in and about the 
Press Room from then untol about midnight. Several persons 
who appeared to be members of the KENNEDY party came throigh 
the Press Room, and he heard thiem saying in effect that 
KENNEDY would be coming out through the kithhen 
area which was immeddately adjacent to the Press Room. 
HERFORD then walked into the adjacent area to try to 
fnnd a better position from which he could watch Senator 
KENNEDY depart. It was so crowded in there, however, that 
he had to return to the Press Room. The Press Room was 
separated from the adjacent area by Wo sets of swinging 
doors. .

He was ww^ing in the Press Room when suddenly 
he hdcrd a series of shots fieed. He commented that they were 
definitely shots and that they certainly did not sound Ikke 
fiecicackers to him. He jumped up and rushed into the adjacent

On
6/21/68 Los Angeles, Californaa Los Angeles 56-156

at File #

by
SA VERNON GrBUEGLER/eb

.Date dictated
6/24/68
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area through the swingling doors into a surge of persons trying 
to get through the doors and into the adjacent area. When he 
finally squeezed into the area, he saw the assassin being 
held do>wn by a number of persons who were, at the same time, 
trynng to protect him foom others swinging at him and tear­
ing at his clothing. HERFORD remembered that the assassin's 
hand, still gripping a pistol, was bei.ng tightly held down 
on a flat surface, which HERFORD thought was a table or 
counter. Several minutes later, two polieemen entered, 
took the assassin from the persons who were holding him, 
and walked out with him, iemeddately in front of HERFORD. 
HERFORD said title assassin was quite disheveled and messed 
up. HERFORD said he had never seen the man before.

HERFORD stood by for WRIGHT unil approximateyy 
1:30 a.m. that morning, alhhough he did n^t perfomm any 
other messenger service. He said WRIGHT had taken a number 
of other photographs, but as a result of a phone call one 
of her feloow workers made to the magazine headquarters 
back East, it was decided that her associate would personally 
take the photographs from the Ambassador out to the airport 
and on io the magazine headquarters, which he thought was 
in Chicago.
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Date
6/27/68

ALIO SMITH, Manager of the Mirmiar Hotel, Second 
Avenue and Wilshire Boulevard, Santa Monica, California, 
advised that PETER'KAIVADA, 1241 21st Street, Santa Monica, 
telephone 395-9439.> has been employed by the Miramar Hotel 
for several months, then spent two months in Europe but re­
turned to his employ with the hotel in the Fall of 1967* Hi
continued to be employed until Jun.e 10, 1968, when he suddenly 
left without personally advising the hotel.. Previously he had - 
been punctual about advising the hotel of his avanability.

SMITH advised that KALVADA is a white male, about 
6 foot 1 inch, about 190 pounds, having blond hair and beHeved 
to have blue eyes. Hi knows Slavic languages including Russian 
and is a very personable individual.

SMITH advised that someone had called, not KAIVADA, h 
and it was indicated that KAIVADA had gone to Seaatle; that his 
girl frennd or his girl frlend,■s mother was sick in Seeatle.

SMITH adviLsed that-slmce KALVADA had left so suddenly, 
there had bun gossip, which was of a third hand nature, that 
KALVADA might possibly be in jail.; that he might have atennded 
a wild party at which 'thlrl was marijuana. SMITH advised that he 
had no specific info:matftn along these Innes and that this was 
all hearsay and guessing.

SMITH also advised that in making bank deports for 
the Miramar Hotel, KAIVADA had been short some $40.00; that 
this might have "due to a mistake". SMITH said that t;hi.s was 
a smaal maater and never resolved.

6/20/68 , Santa Monica, Califomaa-,., „ Los Angeles 56-156On______ ________ at_________________1_____________ File #________ g_____
and - , , 10/
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SMITH advised that twice in the last two years, KAL.VADA 
cashed personal checks for about $20.00 at the Miramar HoOel, doing 
so with the approval of manager SMITH. These checks were on a 
California bank and were retunned due to nonssUficient funds •in the 
bank. SMITH advised that w these instances, KALVKft immeedately 
made these checks good. SMITH said he knew of no additional 
bad checks passed by KALVaDA

SMITH advised that he had telpphoned Detective HILAIEL 
of the Sant! Moo4.ca PoUc1 Department regarding the disappearance 
of KALVADA foom the Miramar Hotel. SMITH advised, however, tha 
thirl is absooutily no information to his knowledge, that would 
involve KALVaDA in the KENNEDY assassinatoon in any way.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date
6/27/63

Sergeant NATHANIEL TRIVES, Santa Monica, California, 
Police Department (SMPD), advised that about 8:25 P.M,, June % 
1968, he was detailed by Lieutenant HAROLD TUCKER of the SMPD 
to the Los Angeles International Airport, American Airiiees, 
Crew Schedule Office, to contact JOHN S. MORGAN, Crew Schedule 
Officer for American Airiness, regarding possible infoeiatonn 
concerning the assassination of ROBERT KENNEDY that was 
passed on to SMPD Detective HElAIEL on Thursday’, ' .
June 6, 1968.

TRIVES contacted JOHN MORGAN who related the filiowing:

About 7:4-0 P.M. on June 9, 1968,, he received a
teeephone call from a person who identifeed herself as VERONICA 
DEEMS, teeephone 82---584. She stated that a person named 
TAMARA COROVICH was abound American Airiness Flight 4 • 
desired for New York City, that COROVICH may have been connected 
with the KENNEDY assassination. MORGAN stated that the only 
description that he received was that the party was 5'6/1' tall. 
DEEMS would not tell Mm tHe sex and implied tile party was 
emptied by African Airiness. MORGAN lmIneeeatey checked the 
passenger reservation list for that particular flight and was 
unable to locate the name COROVICH. He also checked the crew list for that particular flgght and was unable to locate the name 
COROVICH

TRIVEES advised that the flgght involved was to leave 
on the night of June 9, 1968.

_ TRTOS said that he teeephoned Lieutenant TUCKER to
obtain the address for the telephone number given by VERONICA 
DEEMS. The address was that of CECIL STERLING, 1-940 Taahti Way, 
Apartment 217, Marina Del Rey, Cclifirnia. Approximateyy 9:40 P.M. 
TRIVES spoke to Sergeant RATHBURN of the Los Angeles, Californla 
Police Department (LAPD), by teeephone and advised RATHBURN of 
Hl the infomatoon that he, TRIVES, had. TRIVES reqnested that 
Sergeant RATHBURN go to the Taahti Way address and intervnoo 
VERONICA DEEMS. Sergeant RATHBURN and Detective PHIILPPS

6/19/68 Santa Monica, Ca,lifirnil
On_____________at____----------------------------------------- File #

Carc
SA ALBERT N. CARLBLOM/llg

Los Angeles 56-1.56
6/24/68 1005

by----------- ----------------------------------------------------------------------------- Date dictated-------------------------------------
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immediately went to that address on Tahiti Way. In the meantime, 
JACK OVERSTREET, Superineendent of Dispatch for American Airiiees, 
had contacted tie Superineendent of Dispatch for American Airiness 
at Kennedy Airport to advise him what was going on. OVERSTREET 
advisei TRIVES that tie New York Port Authority and tie FBI would 
be standing by for additional information. TRIVES suggested to 
OVERSTREET that, if TAMARA COROVICH was a true name and if she was 
travelng u^er an assume name, then she might respond to a page 
given i.n her tiuie name. OVERSTREET irrrdiatlly called New York 
and suggested this action. About ten minutes later OVERSTREET 
inarmed TRIVES that COROVICH was being detanned by the EBI, after having responded to toe page. TRIVES said he lrmreiately 
relayed this information to the LAPD.

TRIVES said that then he went to the TaOhti Way address 
where he was t° meet Detective R. TAYLOR of the SMPD and interview 
DEEMS regarding ilr c^tact with the SMPD (Detective HILAIEL). 
Upon their arrival at Apartment 217, TAYLOR and TRIVES found LAPD 
°f{hll.^s..RATHBUBN and PHILLIPS aleeady intervleweng DEEMS. TRIVES 
and TAYLOR told RATHBURN that the EBI was detainn^ COROVICH in 
New York and ask^ him if they might talk to DEEMS briefly to 
ascertain how she obtained the name of Detective HILAIEL.

TRIVES said he inlevvlewed DEEMS, who stated that she had 
b.^n em^oyed at the Miramar Boutique Shop; that there had been a 
theft report med; that her emmpoyer had spoken highly of 
Detective HILAIEL who was contacted regarding the thoft. TRIVES 
said that DEISMS indicated she thought that HILATEL, since he was 
an Arab, would be the man to con-tact din this mater. TRIVES 
said that DEEMS asked him if HILAIEL was an Arab. DEEMS said that 
she had cm^ HILAIEL on tte previous Thursday and had reported 
this information.

TRIVES said that Detective CULLUM of the LAPD cal !ed 
a^UYLttat DEEMS had found the name, TAMARA COROVCH, in her 
boyfriend's shirt pocket. •
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At 12:20 A.M., June 10, 1968, Sergeant RATHBUN of the 
LAPD advised that they had completed the interview with DEEMS 
and had come to the conclusion that this information had no 
bearing on the KENNEDY assassinatoon.

TRIVES said that it was the combined opinion of the 
LAPD detectives thaf DEEMS was possibly 'psycho' .

TRIVES advised that DEEMS had called American 
Airliess at Los Angeles International'Airport and JOHN MORGAN, 
American Airiness Dispatch Officer told Lieutenant HAROLD TUCKER of the SMpD that VERONICA DEEMS had caieed regarding a party 
named TAMARA COROVICH who was on a flight to New York and who was 
involved in the KENNEDY assassination.

TRIVES advised that after he had talked to DEEMS and 
had returned to the SMPD, he teepphoned her as he had been 
unable to locate the theft report in SMPD fiees. TRIVES said 
that DEEMS reacted as though he was a stranger, although he had 
only a.short time before been intrdduced to her by LAPD 
omeew-Md had ipolin to ter. DEM hung up bu* shortly called 
back and gave information pertaining to the theft. TRIVES said 
that DEEMS indicated she had been disuubbed by hi.s previous 
call to her and. she rather chewed him out '.

TRIVES said that he was not actually present when LAPD 
offers were intervewwing DEEMS.
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FEDERAL BUREAU OF INVEST1GAII0N

6/20/68
Date ------------------------------------------

Detective KENNETH LLOYD HILAIEL, Santa Monica 
Police Department, Santa MoM-ca, California, teeephone 
395-9931j advised that on June 7, 1968, VERONICA DEEMS, 
employed at the boutique shop at the Miramar Hotel, 
Ocean Avenue, and Wilshire Boiulevard, Santa Monica, furnshhed 
inf oration about a girl who seemed frihhtened, who occupied 
a room in this hotel. DEEMS ie.letiondd the room number but 
HIMEL said he had forgotten it. DEEMS said the girl 
funded like a teenager;- that the girl had iniuited of the 
boutique shop for panty hose. DEEMS said that the beei- 
captain had been to the room man^ times as the girl ordered 
meals through room service; that the girl paid by extendng 
her arm through the door to her room.

HMM said that as he renamed, DEEMS named the 
person as PETTI (phonetic). DEEMS said that the btll-caetaen 
was suspicious as the girl did not leave her room.

DEEMS, in a second caH, also on June 7, 1968, 
advised that some man had left a suitcase in front of the 
beauty parlor at the Mirama^-Hotel which had not been 
picked up.

HILAIEL advised he no’tiftee■ the Hbim.clde Detail , 
of tie Los Angeles-Police Department but possibly did' 
not tell the detail about the suitcase information. -
HILAIEL sli.e he did not write up- any record of these 1 
calls from DEEMS. ‘ - t a

HIIAIEL advised that since DEEMS made the calls to 
him, she had left a menage for him in his absence. The 
message indicated she could be reached at teepphone 823-5333., 
Room 214. ■

6/13/68 Santa Monica., Ca.ifor.nia
On at-------------------------------------------------------- File #

6/17/68
by .Date dictated
This document contanns neither rtcommtndatinns nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date _ 6/20/68

Detective ROBERT SODLEE, Santa Monica Police 
Department, Santa Monica, California, advised that on 
June 7, 1968, he proceeded to the Miramar Hotel, Ocean Avenue 
and Wilshire Boulevard, Santa Monica, concerning a suitcase 
that had been reported found. He made available a copy of 
the Santa Monica Police' Department’s report Number 68 10225, 
which refeeceed the foioowirg information:

On June 7, 1968, at 3:00 p.m. the Santa Monica 
Police Department was informed of a suitcase found. The 
"occurrence" was at 2:50 p.m-. the same date at the Miramar 
Hotel. The victim was named JOHNNY L. DOWLING, residence 
address unknown.

This report further refeeceed that the desk clerk 
at the Miramar Hotel related that a "wino type" person had 
left a suitcase in the bushes in front of the cottage used 
for a beauty salon. Detective SOLLEE,upon going to the 
locatoon, found an old suit case* which contanieed misceianeoous 
articees of personal clotting and paper's which ndicated that 
it belonged to above mentioned victm.

Detective SOLLEE, when in•eevveowed on June 13, 1968, 
advised that the woman in the beauty shop had advised that 
an iniigentlappdaring male, whom she saw, had left the 
suitcase there; that the person wanted to leave the 
suitcase there for a while. Detectvve SOLLEE said that 
evidently the suitcase had been there for.several days. 
He said that the suitcase was old and beat up and when he 
opened it,-he found various things such as^clothes and 
papers. In the suitcase, was a booking slip pertaining to 
a drunk charge in the name JOHNNY L. DOWNING.

SOLLEE advised that the contents of the sui'cease 
ndicaeed that it belonged to a transient who was livng out 
of it. He said that he brought the suitcase to the Santa Monica 
Police Department.

~ 6/13/88 , Santa Monica, Cdif ornia „ Los Angeles 56-156 <J^
On___ 1  _______ at---------------:_______ ,________________ Fie #________ g____________ __T
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SOLLEE advised that there was nothing about the 
SU?;!”^®e, or in it, that indicated any associatoon with the 
KENNEDY assassination,. Further that there was nothin^
about the circumstances of its being left on the hotel's
premises that indicated any connection with the assassinatoon.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

[

Da1;e 6/20/68------------------------

Police Officer WILLIAM M. RATHBURN, 121 West 64th 
Street, Inglewood, Catifrraia, teeephone number 295-1684, 
advised that hie is a member of the Los Angeles Police 
Department (LAPD) and is assigned to the Meerrpolitan Divisoon.

RATHBURN advised that on June 9, 1968, he was 
loaned by Meeropoliaan Divisoon to Rampert Divisoon 
Detectives and he received a phone call foom Sergeant TREVIS 
of the Santa Monica, Catifrrait Police Department. TREVIS 
advised that he had ialfomlttOan that a person on a certain 
airpt<all flight had srmeehiag to do with the KENNEDY 
assassination. RATHBURN said he got the imeressoon from 
TREVIS that the latter was holding up the flight at the 
airport. RATHBURN advised that he turned the call over to 
Sergeant JORDAN of the Rammprt Division. RATHBURN advised 
that later Sergeant JORDAN said that TREVIS was at 
:laterattronal Airport, Los Angeles, where he was checking 
on a certain fight to New York concerning a passenger 
TAMARA COROVICH. TREVIS had said that he had received
informatoon that COROVICH had something to do with the 
KENNEDY assassination. TREVIS .had said that this information 
had come fomm VERONICA DEEMS. RATHBURN said he can only 
recall the telephone number of DEEMS as given to him by 
JORDAN as faring with the digits 823 but JORDAN said the 

■number was "registered" to 13940 Tahti Way, Number 217, 
Marina Del Rey, Catifrrait. RATHBURN advised that the 
receipt of this caLL-was not written up for LAPD as a written 
record. ’

RATHBURN advised that Sergeant JORDAN told him to 
go to Marina Del Ray and interview DEEMS, so he and Police 
Officer RONALD PHILLIPS, also of the Meeropolitan Divisoon of 
the LAPD, went to Marina Del Rey and located DEEIMS in 
Apartment 217, where she was a visitor.

The interview with DEEMS occurred about 10:30 p^’j 
June 9, 1968. .

On6/17/68 ttfrlglewrrd, Catifrrait fiiLos Angeles 56-156--H 008

and
bySA ALBERT N. CAMJBLVM/lp_________________Date dictated 6A7/68
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DEEIMS said she worked at a boutique shop in the 
Miramar Hotel, Santa Monica, GClifornia. She said that a guest 
in the hotel had ordered panty hose by phone and DEEIMS 
had asked the female caller how tall she was so as to get
the right size. The caller said she was five feet six
inches. The female requested that the hose be sent to her 
room, Number 236. A bell-boy took the. panty hose to the room 
and returned to the boutique shop with the money, saying that 
the female had paid through the door and all he saw was an 

. arm.

DeemS sad that a bell-boy, posssbly the same one 
according to RATHBURN, had picked up a wig at Room 236 and 
had taken it out to be styled. The female in the room had 
provdded a sketch as to how she wanted the wig styled. The 
style covered a portion of her face and DEEIMS thought that 
sending out the wig to be styled was an unusual occurrence.

DEEMS talked to a freend of hers named PETER 
KALVADA, a room-clerk at.the Miramar Hotel, about the person 
occupying Room 236. KALVADA told her that MARGARET PETTY 
(phonetic) was registered for that room and had checked in 
June 5, 1968- DEEMS ^ed to see the actual time of registratoon 
but did not get an adequate look at the registratoon card. 
She determined that the registaatonn for Room 236 was made 
at either 1:00 a.m. or 1:00 p.m.

.DEEMEt;hen talked to another bell-boy who said he 
had been delovering food to that person for about two weeks, 
but that she had previously had another room. DEEIMS then 
asked KALVADA if the female was i.n another room before 
being in Room 236. KALVADA said title female had not been in 
another room. RATHBURN said that thereupon DEEIMS became 
suspicious of KALVADA, whom she idenUfied as a 23 year old 
male foom Czechoslovakia who speaks with an English accent;. 
DEEMS, who kmws KALVADA well, thought that the English 
accent was unasual for a Czechoslovakian. She said KALVADA 
was supposed to have escaped from Czechoslovakia. RATHBURN 
said he understood, from DEEMS,that KALVADA had escaped foom 
behind the iron curtain..

- 969 -
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_ RATHBURN said that in recounting what DEEMS told
in the interview^ he i.s trying t;o tell it in sequence but he 
is not sure hie is doing so.

DEEIMS said that (First Name Unknown) PICASSO had 
bought out the boutique shop in the Miramar Hotel and she 
said that PICASSO was a oell-lioown comuunst. RATHBURN said 
he understood foou her talk that she was making reference to 
the painter named PICASSO as beikg a well-koown coumunnst.

DEEMS said that someone had left a suitcase in the 
Miramar and the previous owner of the boutique shop had 
obtained.it, opened it and had seen some paper's in it that 
somehow indicated that a man had been in prison. She said 
the suitcase had been turned over to the police. RATHBURN 
said tMt he did Mt kMw where, on the Miramar premises, the 
suitcase had been left; that he understood that the boutique 
shop owner opened it as the person did not return for it.

DEEMS indicated hmt she was frighenned to stay at 
hor hone unter tte circwsaances, so she went to the Jamaica 
Bay Inn at Marina Del Rey, California.

KALVADA visieed her at the Jamaica Bay Inn and she 
wanted him to stay, but he said he could not do so as he had 
to.get up early in the morning. He told her that he was 
going to.help at "Exit" beer bar on Washington Boulevard i.n 
Culver City. KALVADA said h.e was treed and wanted to borrow 
the key to DEEMS’ apartment at 852B 10th Street, 
Santa Monica, where he wanted to spend the night. She did 
give him the key and he left. DEEMS said to RATHBURN that 
KALVADDA was only 23 year's ol.d but tieed; that when she was 
that age, she could stay up several days and mights.

In a day o two, DEEMS c^ckecl up, maybe going to 
the "Exit" beer bar, and apparently KALVADA had not been 
there to work, as he had previously indicaeed to her.

Later DEEMS went -to KALVADA’s apartment, wherever 
it was, and she found him unshaven and appearing as though' 
he had biik up Hl night. She wanted her key to her
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apartment back but KALVADA told her that he did not have it 
and possibly dropped it there on the apartment fOoor. This 
was a key to DEEMS' apartment at 852B.10th Street, 
Santa Monica.

. DEEMS said tl^t she went to her apartment getting
i.n with a key obtained Loom the manager of the apartment. 
She then decided to stay and clean up the place. On the 
bedromm floor, she found KALVADA»s shirt and in the pocket 
she found the apartment key. She also found a receipt foom 
a cleaner in KALVADArs name, which she gave to RATHBURN. On 
•the back of the reciipt was a note reading "TAISIA, COROVICH 
Sunday 4:30 AAL 299 . RATHBURN was of the belief that there 
was additional matter on the back of the receipt, but said 
he could not recall its nature.

DEEMS said that she had the name of Police Officer 
HILATEL of the Santa Monica Police Department and had in the 
past called him; that now, after fnnding the note, she tried 
to call him but could not reach him. RATHBUJNT advised that 
DEEMS apparently talked to someone else at the Santa Monica 
Police Department. DEEMS said that after she got the note 
naming TAMARA COROVICH, she checked with a freend of hers 
at the Miramar Hotel, who worked for Weetern Air Lindas 
RATHBURN recalled. DEEMS got ’this person to check for the 
name of TAMARA COROVICH on that flight and learned that 
COROVICH was not on .the figght as a passenger, employee, 
or as a crew-member.

RATHBURN advised that DEEMS never said to him that 
COROVICH was the "missing girl” in the KENNEDY assassinatoon 
case and she did not furnish further information regarding 
COROVICH. RATJIBURN said that DEEMS furnihhed no information 
that gave appearance of tying into that case. He said that 
DEEMS dicl not say that the information she was furnisheng 
did concern the assassination. She gave indication that she 
regarded the information she was giveng about KALVADA as unusual. 
The way DEEMS spoke, she did not involve the leaving of the 
suitcase with the female who occupied the room at the Miramar 
Hotel. ’
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RATHBURN advised that while he and Officer PHILLIPS 
were talking to DEEMS they were joieed by Sergeant TREVIS 
of title Santa Monica Police Department. TREV1S sai.d that he 
had been at the Los Angeles rntterratonnal Airport and,, 
as it was determined no one named TAMARA COROVICH was on the 
flight., they treed to page her at JOHN F. KENNEDY Airport 
in New York City; that she had answered the page and the 
Port Authority, there,was interveewing her.

RATHBURNT advised that after the interveevj, he 
teephhoned American Airinees at Los Angeles Internatonnal 
Airport and got them to call their offcce in New York City 
t;o fnid out if COROVICH had answered the page. A man at 
the airport made the call and got a reply foom New York City 
which he gave to RATHBURN. RATHBURN said, however, that he 
could not now recall what the reply was.

RATHBURN advised that DEEMS seemed "kooky" to him. 
He advised that he and hi.s partner, after t;he interveww, 
prepared the foiowwnng hand printed police report:

"KENNEDY SHOOTING 
6/9/68

"DEEMS, VERONICA 
852B 10th St. 
Santa Monica 

395-9439

"P.R. STATES HER VERY CLOSE FRIEND (PETER KALVADA) HAS 
BEEN ACTING VERY NERVOUS AND WEIRD SINCE THE 
KENNEDY SHOOTING. P. R. FOUND A NOTE IN PETERS 
POCKET WITH THE FOLLOWING MESSAGE, "TAMARA COROVICH 
SUNDAY 4:30 AAL 299". P. R. WAS SUSPICIOUS THAT 
THIS HAD SOMETHINGS- TlO DO WITH THE KENNEDY SHOOTING 
SO SHE CONTACTED THE AIRLNNES WHO IN TURN CONTACTED 
SANTA MONICA P.D. (SGT. TREVIS S.M.P.D. CONTACTED 
L.A.P.D. WHO MADE ABOVE INTERVIEW AT 13940 TAHITI WAY, 
#217, MARINA DEL REY.

"R. Phhlipps 12167
W. RATHBURN 11790 

METRO



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

FD-302 (Rev. 4-15-64) 
■4

6/12/68
Date _________________________

VAN R. DOWNIE, Detective, Pasadena, California, 
Police Department, 142 North Arroyo Parkway, Pasadena, 
California, was advised of the identity of the interviewing 
agent and that he was being interveewed concerning his 
knowledge of informatoon -contanndd in notebooks (evidence 
Q1 and Q2) of SIERHAN BISIARA SIREAN.

Q1, Page 71 DOWNIE advised that the 
name "JOHN DAYS" is unknown 
to him and a reviww of the 
arrest records of the Pasadena 
Police Department reflects no 
informatonn identifaabee with 
DAYS.

22, Page 1 DOWNIE advised that "HOLLOPETER, 
234 E. Colorado, Pasadena" 
is CHARLES HOLLOPETER, an attonney, 
and the name MARCOS, 215 W. 
5th, L.A." i.s unknown to him.

Q2 Page 3 He stated that "Mrs. THURBER" 
could be associaedd with 
Pasadena City College.

Q2, Page 3

Q2, Page 3

He advised that the notation 
"Make appointment with PERON" 
i.s referring to Lieutenant 
EUGENE PERON who is i.n charge 
of the Vi.ce Bur*eau, Pasadena 
Police Department.

The notation, "See JOHN1, could 
mean Statue Narcotic Agent JOHN 
THOMPSON., ”

n 6/10/68 , Pasadena, CaliforniaOn ' !_______ at__________ ,______________

A WILLIAM G. ATHERTON/amrn

File # Los Angeles 56-156

6/02/68 1^7
Date dictated--------------------------------- -
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Q2, Page 3 The notation, ''See E. LEWIS" 
must refer to EVAN LEWIS, 
Pasadena District Attonney

Q2, Page 3 The notation, "Check data 
on police.offs., Room 116 - 
City Hall" may have been to 
determine at-the Pasadena 
Personnel Office, Room 116, 
Pasadena City HaU, tUe 
identitess of the arresting 

■ offers of MUNIR SIMM for 
a narcotic violatoon.

Q2 Page 5 The notations, GILBERT vs 
HOLLOPETER" and "VAN DOWNIE's 
testimony" could refer to 
the trial of JESSE JAMES GILBERT 
for kiling a poiceman during tie 
robbery of an Alhambra, Ccaiflrixa, 
bank. DOWNIE stated that he does 
not know what the reference to the 
testmony means.

DOWNIE furnished the following information concerning 
the above refeenceed arrest for narcotCcs violation of
MUNIR SEEHAN.

He stated that MUNIR SIRHAN was arrested on 
June 10, 1966, by Pasadena Vice Squad Detectives and State 
Narcotics Agents for "sellnng weed to a Federal Agenn". 
SIPHIAN was described as foioows:

Name
Sex
Nationality

■ Date of Birth
Height
Weight 
Hair

MUNIR BISHARA. SALAMffiH SIRHAN
Male
Arabian
July 17, 1947
5 feet 6 inches
120 pounds
Black
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Eyes 
Address

Brown
696 East Howard Street 
Pasadena, California

_ MUNIR SIRHAN and a friend, CARLOS A. GONZALES
DEL VALLE, A Peruvian, were arreseed at 185 North Lake 
Avenue, Pasadena, Caaifornia, as a result of information 
received foom a confidential inoormant of the Pasadena 
Police Department. JOHN THOMPSON, a State Narcotic Agent, 
assisted on the arrest and DOWNIE recalls that MUNIR 
offered his assistance as an informant to THOMPSON in 
consideratoon for receiving a lesser sentence on the 
narcotic arrest.
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Mrs. LILY p. THURBER, Assistant Manager, Haggarty’s 
Department Store, 350 South Lake Street, Pasadena, Carifornia, 
was advised of the identity of the intervCewina agent and that 
she was being interieewed concerning informatonn contained in 
a notebook of SIRHAN B. SIRHAN (evidence Q-2, page three).

Mrs. THURBER advised, upon reviewing a photograph of 
SIRHAN B. SIRI-AN, that she met him on one occasion for appto^ 
ximately one-half hour. She stated that in about March, 1968 
SIRHAN B. SIRHAN and his mother appeared at her office at the 
F. C. Nash Company, Pasadena, Ccaifornia, where she was then 
employed. She staeed that MUNIR SIRHAN, brother of SIRHAN 
SIRHAN, had been arrested for a narcotics violatOon and was in­
carcerated when his mother and SIRHAN SIRHAN appeared at her 
offcce She stated the purpose of the visit was to inteccede 
for MUNIR so that he could keep his job with Nash's.

She stated that MUNIR’s mother and brother were both 
mannerly and thankful in requesting her assistnnee

She stated that she knows of' no poOitiitl beliefs 
of the SpHAN family and her only knowledge of' MUNIR SIRHAN 
was as a supervisor at work. She stated that MUNIR was an 
excellent, employee and she recommended to her employer that 
he be main-tanned as an employee and i.n addition she wrote a 
let:iter to the judge at MUNIR’s trial which ref^ec^ed that he 
was a very good employee

She stated that she could furnish no adddtiontl 
informatoon concerning t:he SIRHAN family.

6/14/63 Pasadena, Caaifornta Los Angelas 56-156-\^/ a...
On______ ._______ at______________________ ,_______ File #_____________________010

Ma WILLIAM G. ATHERTON/nmb 6/14/68
By------------------------------------------------------------------------ ——Date dictated-----------------------------------
This document contains neither recommendatoons nor conclusions of the FBI. It is the property of t;he FBI and is losmed to 
your agency; it and its contorts are not to be distributed outsdde your agency..
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CHARLES HOLLOPETER, Attorney, 234 East Colorado 
Boulevard, Pasadena, Caaiforma was advised of the identity 
of the interveewing Agent and that he was being ineevveewed 
concerting his knowledge of SIRHAN B. SIMIAN.

He stated that in about July 1965, MUNIR BISMRA 
SALAMH SIRHAN, age 19, nationality - Arabian, who resides 
at 690 East Howard Street, Pasadena, California, appeared at 
his office with his mother and brother.

MUNIR had been charged by th-e Pasadena Police 
Department with possession and sale of mariUuana to a 
State Narcotics Agent.

HOLLOPETER stated that MUNIR appeared at Pasadena 
Supeeior Court on- July 7, 1966 and December 1, 1966, and 
claimed that he was ignorant of the nature of marijuana and 
would acknowledge no wrong doing. MUNIR was treed and found 
guilty on both counts of possession and sale of marijuana 
and was sentenced Ito -serve one year in the City JaH.

He stated that MUNIRs family was very bitter 
^th him (HOLLOPETER)' and took the case to D. C. MARCUS, 
Attorney, Los Angeles, Caiifornia, who succeeded in 
presenting the case i.n Juvenile Court on May 27, 1967. He 
stated,his records do not reflect any idddtionil information 
concerning the case.

HOLLOPETER identifeed a photograph of SIRHAN BISHARA 
SIIHiAN, as the brother who appeared i.n his iffice with MUNIR 
and his mother.

He stated his only contact with SIDMAN BISEAMA 
SIRHAN was in connection with his brothers case and he 
knew of no e<fitiiil beliefs of the family.

0n6/W08— Los Angeles, Caiifornia Los Angeles 50-1■50 "^/^//
at---------------------------------------------------Fie #__________________________ '

GILLAM G. ATHERTON/mc 6/10/68
Date dictated---------------------------------

This document contanns neither recom/endatinns nor iftilusifns of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency'; it and its contenss are not to be distributed outside your agency..
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„ • 4. Mrs. RICHARD (DAHiNji) MINOR, 28^^ Estara Avenuec?^^1 waitress, HoHtay Iio Motel, Olympic ita FiAvnie;n' 
rAn■^iI’i^neVVJ^eWd concerning any information she might; pos.ess 
shlaadvinuhLannllotioat0on ofSnoiter robert f. kenned^.

o Sna was empioyed at the Ambassador Hotel, Los Ansels* 
as a waitress im tne coffee shop during the late afee0noool s’
a0dmehSniOigbh0U;rn2?flTUendayi June 4, 1968. She adored out" 
to ?FherjobJtn12,1L1' a*m,J June 5, 1968. She then proceeded 
to he automobile which vias parked in the rear lot or thphnd-Pi She departed from the hotel Via tde Oo^h Sot/fe 
SpPaOa--^nim^wilnhre Boulevard, she heard over the radio Senator KeNNEDY had been shot iLo the hotel.

she 
that

. Io performing ner duties as a waitress1 io the 
sh phc^eNimca11’^*1^ ^e served a number of people who were 
0,?he KENNEDY entourage. She also served manpoounc oeotle 

wooewofetSiscus^^g Sno^tor KENNEDY and his political campaign. 
NoHro1 ^co0™^^^ she ovnrhnarc was of a mfrog^ory 
^unsi Senato^EKY"^ her ^pr^ot

jeTy?™ sirhao in cowae's^ duryothrenvno1og

coffee

On 6/20/68 at ho. OngUm, Caifoiida Fie # Los Angelea

SA RICHARD K. SCHWB/np2 
by------------------------—---------------- .Date dictated----- 6/20/68
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contenSs are not to be distributed outside your agency..
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LOUIS BURNETT, 74-51 Lurline Avenue, Canoga, Park, 
California, was contacted at his place of business, 7-11 Store, 
2161.6 Roscoe Boulevard, Canoga Park, and advised as folOows:

On the morning of June 5, 1968 at approximately 8:00 A.MU th* 

a young lady came into his store who he recognized as a frequent 
customer. The girl was wearing a white dress with large dark
polka dots and a large KENNEDY button. The girl appeared very tieed 
and told BURNETT she had been up Hl night and had been at the 
Los Angeles Police Department t;o idennify the person who shot 
Senator ROBERT F. KENNEDY as she had been at the Ambassador Hotel 
and witnessed the shooting.

BURNETT? stated he had no reason t;o doubt the girl’s 
story but after hearing news reports about the girl in the polka 
dot dress he wondered if this could be the girl and telephoned the 
Los Angeles Police Dee>artment. He stated he has not seen the 
girl since June 5, 1968-and- does not know her name or where 
she lives. She always waTkidrto’his store alone and when leaving 
would walk west toward the intersectonn of Roscoe and Owensmouth 
Avenue. ' '

• BARNETT described the girl as foioows:

Race • 
Age 
Height 
Hair 
Commpexion 
Remarks

Whte
Early 20's
5’2"'
Black
Dark, possibly Latin
Had amH facial features and 
crooked nose

6/26/68 Canoga Park, Cciifornia Los Angeles 56-I.56-’'/
On------------------------------- at---------------------------------------------------------- ■ Fie#----------------------------------------1013

SA ORLEY AX LEESON, JR./11g n , 6/27/68
by __________________A______ _ __________________________Date dicialed -------------------------------------

This document contanns neither rlcommlndatOons nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and IS loctn^ to
your agency'; it and its contends are not to be distributed outsdde your agmcy.
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HOWARD CAMPBELL, 1618 Crenshaw Boulevard, Los Angeles, 
was contacted at his'place of business, 2610 Crenshaw Boulevard, 
and advised he and his wife atennded a reception for Senator 
ROBERT F. KENNEDY at the Ambassador Hotel folOawing his victory 
in the Indiana primary about one month prior to hi.s 
assassination. This reception was also held in the Embassy Room 
of the Ambassador Hotel but Senator ROBERT F. KENNEDY did not 
attend this reception but hi.s brother, Senator EDWARD KENNEDY, 
amended and made a brief speech and received a long distance 
teeephone call foom his brother during the reception.

The CAMPBELLS atennded this rally with RAY and JUANITA 
BLANCHES and arrvved at the hotel about 7:-0 P.M. and left shootly 
after 10:00 P.M. During their stay, they stood near title front of 
the Embassy Room near the bandstand and speakers' area. In the 
front of the bandstand was a piano and bench which the orchestra did 
not use and siting on the bench was an olive complecedd short 
male wearing a dark suit. This man had long dark hair and wore 
dark Jimmied glasses. He was with a young blond haired female 
who was siting on his lap or standnng between his legs most of 
the evening. The-couple-'had .several drinks and were hugging and 
kissing and ignoring the various -speaker’s. He recalled title couple 
spoke to a fevr other dark complecedd persons while they were there. 
CAMPBELL r’tcalled the man made some derogatoyy remarks about 
Senator ROBERT F. KENNEDY and CAMPBELL asked the man why he 
wasihe?. and herepleea he wanted to give KENNEDY beU .
CAMPBELL had no further conversation with this man.

Following the assassinatoon of Senator KENNEDY, CAMPBELL 
and his wife resaieed the man they saw at the Indiana reception and 
wondered if it could have been SIRHAN SIRHAN. CAMPBELL could not 
identify title photograph of SIlRHAN as being this man but stated 
SIRHAN’s hair and comppexion resembled the man.

On 6/25/68 Los Angeles, Caaifornaa File it Los Angeles 56-156-S^-^^'

. SA ORLEY A. LEESON by ----------------------------------------- Date dictated 6/27/68

This document contanns neither rtcommtndatOons nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is iootned to
your agency; it and its contenss are not to be distribuied outsdde your agency.
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Mrs. PATTY DE SAUTEES, 2407 West Big Tujunga 
Canyon Road, Tujunga, Califona^ advised she ateended the victory 
celebration for Senator ROBERT F. KENNEDY at the Ambaasador 
Hotel the night Senator KENNEDY Was kiled. She stated she is a 
free lance reporter and atennd^ to prepare a story about KENNEDY'S 
victory. She stated she was not-in the area of the shooting and 
did not observe the shooting or the assassin.

She stated her daughter, CHRISTINE DE SAUTELS, was also 
at the celebration as CHRISTINE was a "Kennedy girl5’ who worked for 
KENNEDY during the campaign in Califoreil.

Mrs. DE SAUTELS adVised that the day after the shooting, 
she returned to the prettooom of the Ambassador Hotel, on the 
sixth floor, to continue work on her story. Wile she was working 
on her story, she observed a husky, burly, olive skimed male 
watching -the televisioe set in the pressooom. The man was 
watching a prog-amm relatnng to Senator KENNEDY and he had a staange 
look on his face and appeared to be talknng to the television set. 
The man was acting so strange that she called a hotel security 
guard who escorted the man foom the pressooom. She asked other 
members of the press about the man and no one knew who he was and
she does not know if the guard determined his idmnity or not.
She reca-Hed the man had dark coarse hair and appeared to have at
least one day's growth of bear'd. He was wearing a suit which was 
very wrinkled.

' Mrs. DE SAUTELS stated she could furnish no additional
first hand inforoltoon as she did not observe the shooting or 
the assassin.

She stated after July 1, 1968 she can be contacted at 
Route 1, Box 82, Santa Mt ria, Caaiforeil, or through the U. S. Forres 

■ Rangers, Pine Canyon Ranger Station, Los Padres National Forest.

6/26/68 Tujunga, Ccliforeil Los Angeles 56-156-5^ ~
On-------------------------- at--------------------------------------------------- File # 1015

SA ORLEY A. LEESON, JR./ll^, 6/27/68
by--------------------- =--------------!y-------------------------- =---------Date dictated----------------------------------
This document contains neither recommlndaiioss nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is lorneed to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outsdde your aglnct'.
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. . , , DE0013 LOPEZ, 1349 West Brazil, Compton, California, 
advised he is a self employed artist and was at the Ambassador 
Hotel on June 4, 1968, when Senator ROBERT F. KENNEDY was 
shot, however he could not gain admittance into the Embassy Room 
of the hotel and thus did not observe the shooting or the person 
doing the shooting.

LOPEZ stated he was in the Ambassador Baliooom most 
of the evening and stood outside of the doorway to the Embassy 
Room part of the time. He did not see Senator KENNEDY or SIRHANT 
SIRHAN during his stay at the Ammaasador.

7/11/68 Compton, Caiifoj01ia los Angeles 56-156 &-1016

On at___________________- 321 -___ File #
SA ORLEY A. LEESON, JR./dey 7/11/68

by ------------------------------- oth ------------------------------------------ Date dictated----------------------------------
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaneed to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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. . „ , DEWS LOPEZ, 1349 West Brazil, Compton, California, 
advised he is a self employed artist and was at the Ambassador 
Hotel on June 4, 1968, when Senator ROBERT F. KENNEDY was 
shot, however he could not gain admittance into the Embassy Room 
of\the totel and thus did not observe the shooting or the person 
doing the shooting.

L|PEZ stated he was in the Ambassador Bairoomm most 
of the evening and stood outside of the doorws,y to the Embassy 
Room part of the time. He did not see Senator KENNEDY or SIRHAN 
SIJHAN during his stay at the Ambassador.

7/11/68 Su Compton, Cclifornia Fie Jos Angeles 56-156 S-101/7
® - 321 -

SA ORLEY AT NEESON, JR./dey t t , 7/11/68----------------------------------------- :-------- ------y---------------------- Date dictated —  ---------------------

On

by
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. . , , DENN18 LOPEZ, 1349 West Brazil, Compton, California, 
advised he .is a self employed artist and was at the Ambassador 
Hotel on June 4, 1968, when Senator ROBERT F. KENNEDY was 
shot., however he could not gain admittance into the Embassy Room 
of the hotel and thus did not observe the shooting or the person 
doing the shooting.

lOPEZ stated he was in the Ambassador Bairooom most 
of the. evening and, stood outside of the door"way to the Embassy 
Room .part of the time. He did not see Senator KENNEDY or STRHaN- 
.SIEIHAlN during his stay at the AoOalsador.

7/11/6)8 Commton, California Jos Angeles 56-156 A
On_________________ at.4.1__________________________ rile #----------------------------------

SA ORLEY A. LEESON, JR./de> .Date dictated----^A1/68
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
you agency;; it and its contenSs are not to be distributed outside your agency..
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YVONNE BELTEER, 1828 Prosser Avenue, Los Angeles, 
California ais contacted at her pla.ce of employment, Radio 
News West, 417 South Hill Street, Los Angeles, CcUfornia, 
and voluntarily advised as follows:

On title night of June 4, 1968, she was working at 
tihie Ambassador Hotel assisting in handling Wire Service and 
Tape Services for Radio News West in reporting activities 
foom the campaign headquarters of Senator ROBERT F. KENNEDY, 
ALLEN CRANSTON and MAX RAFFERTY. She was working in Hl 
three headquarters foom time to time and was also in the 
Embassy Room on three occasions

She advised she was working in the Garden Room at 
the Ambassador, which .as RAFFERTY headquarters,when she heard 
the news that Senator KENNEDY had been shot. Upon hearing 
this she left the Garden Room and atemmpted tn go tn the 
Embassy Room. She stated the corridor was exteemely crowded and 
when she got to the entrance tn the Embassy Room, the guards 
at the door would not aHow her or anyone else tn enter 
the Embassy Room. She advised she did not witness the 
shooting nor did she see the person doing the shooting.

She stated that earlier in the evening, approximately 
thirty minutes before Senator KENNEDY arrieed at the 
Embassy Room, she went tn the Embassy Room tn see if her 
associate, SANDRA METTETAL, needed any assistance When 
she arrieed at the Embassy Room, she was directed tn enter 
through the kitchen entrance, which she did She recalled 
the kichhen area was extremely crowded and there were many 
people standing in the foyer between the kiCchen and the 
Embassy Room. She does not reGan the description or 
appearance of any of the persons she saw and does not ricall 
seeing anyone in particular. She could not find SANDRA and 
left titie Embassy Room leaving by the kitcien door. She 
returned on two other occasions prior tn the arrival of 
Senator KENNEDY, but could not loca-te SANDRA so she, 
BELTZER, returned to RAFFERTY headquuaters, where she was 
hen she heard about the shooting_________________________________

On

by

7/1M at. *Los Angeles, Caaifornaa Fie # Los Angeles 56-15^6^

SA ORLEY A. LEESON, JR./b/c .Date dictated----ZZ2/68
W
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4

La 56-156

BELTZER stated she could furnish no first­
hand information regarding the shooting or the 
assassin.
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JAMES HOWARD "CAP" HARDY, City Hai, Los Angeles, 
furnished the following information:

He is generally known as HOWARD or "CAP" HARDY and 
resides at 13847 Gilmore Street, Van Nuys, Ccliforiil. He i.s 
Chief Deputy to EDMOND D. EDELMAN, Councimrnan for the Fifth 
Council District, Los Angeles, Caaifornia.

In early Aprn, 1968, shortly after Senator ROBERT F. 
KENNEDY declared himself as a ratsiieniill candidate, he took 
a leave of absence foom his posstion and helped the KENNEDY 
Comittee set up their Campaign Headquuaters on Wilshire Boulevard 
ini Los Angeles, Caaifoanil.

He had to return to his duties as Chief Deputy to 
Councimrnan EDELMAN and was not gtniraalt active in the work 
at the Campaign Headquuaters.

He is acquainted with Mr. and Mrs. ISAACSON and Mrs. 
JUNE ISAACSON managed the Campaign Office for Senator KENNEDY 
which was on Wilshire Boulevard. He is also acquainted with a 
Mr. MARGOLIS foom the Ventura, Caaiforiil, area, oho was an 
active suppooter of Senator ROBERT F. KENNEDY".

He was at the Ambassador Hotel and in attendance 
in the Embassy Room on June 4, 1968, when Senator KENNEDY and 
the other individuals were shot. He was not accompanied by 
anyone and had no recollection of seeing Mr. ISAACSON at the 
Ambassador Hotel or in the Embassy Room during the event. 
Mr. ISAACSON may have been in attendance; however, he did no it 
recall seeing him.

He recalled seeing Mr. MARGOLIS in the Embassy Room 
shoofly before the shots were fieed and Mr. MARGOLIS asked him if h 
could help when he was giving comfort to Mr. PAUL SCHRADE who had 
been injueed by the sho Its.

6/28/68 at Los Angeles, Caaifornaa File# Los Angeles 56-156-J^---
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He did not see the actual shooting since he was 
following behind Senator KENNEDY’S party through the kiCchen 
area near the Embassy Room. He had been standing in the 
area to the side of the speakee's stand on which the exits 
were located. He was standing on a chair between the exit 
and the ABC television camera and when Senator KENNEDY made 
his exit, he shook hands with him. He foiowwed behind the 
group that was with Senator KENNEDY and heal'd what he, at 
first, thought to be fieccacckers. He saw the commoHon 
and realized it was shooting at which time he ducked behind 
a refrigerator. He notceed Mr. PAUL SCHRADE with whom he 
had been acquainted, lying on the floor bleeding foom a wound 
in hil.head' He cushi-Oned his head and ateempted to keep 
Mr. SCHRADE foom further injury foom the crush of the crowd. 
He did not.lbsecve anyone resembling the newspaper photographs 
of the individual described as SIRHAN SIRHAN in the Ambassador 

. Hootel or Embassy Room prior to the shooting of Senator ROBERT F. 
KENNEDY and the others. He did not observe anyone wearing a 
turban in the Ambassador Hotel or the Embassy Room prior to or 
after the shooting of Senator KENNEDY and the others. He did 
observe, and advised the Los Angeles Police Department, of a 
young female; Caucaaian, appnximaaely 18 or 19 years of age, 
standing some two feet foom him who was wearing a sleeveless 
dress, off-white in color, with navy blue circees on it. The 
blue circees were of difeeeent sizes and the smaller circees 
had a white peace symboe in them and the larger circees had the 
word MC CARTHY in Tower case white Tetters. The maeeial in the 
dress appeared to be a manufactured matteia! and did not appear 
to be hand-samrnped.

From five or six feet away, the dress would look Ikke 
a polka dot dress. This individual had shoulder length hair and 
it was natural bl_ond i.n color. She was not with anyone and he 
saw this person appnximaaely ten minutes before Senator KENNEDY 
spoke to the assembled crowd. He was struck by the fact that the 
young lady had come to the Embassy Room with ail of the KENNEDY 
supporters in attendance while wearing a dress supporting his 
opponent. He did not see this indivddual engage in any unusual 
or suspicious activity. He did not observe this person in the 
eiCchti area near the Embassy Room at any time and did not see 
her after Senator KENNEDY spoke and made his exit.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date
7/31/68

REZA JAIALIPOUR, 2119 North Beachwood, 
Los Angeles, was inieevvewwed at this location and furnished 
the folOewnng information:

He was born March 6, 1938, in Tehran, Iran, and 
has been in the United States on a student visa for 
approximaaely three years. He is currently a second year 
student at Valley Junior College, Van Ouys, Caaifornia. 
It was noted that JALALIOUUR speaks with a foreign accent 
and bears a physical description to SlfHANT BISJARA SUHAN.

He atennded a May 21, 1968, Los Feliz Peace and 
Freedom Party (LFIFI) sponsored meeting at 3800 Amesbury, 
Los Angeles, with five other individuals of Iranian 
extraction, namely his roommite, ALIKHAN BOUCNAND, 
Dr. IARVIZ TAHERPOUR, MOHAMMAD VAFAlE, SIROUS KARAM!, and 
VANIK SALMASIZADHE. JALALIOURR and the others were invieed 
to this meeting by SIROUS KARAMI!.

JATALIOOUR recalled that frlrewing a talk and 
slide presentation on Cuba .by an unknown American youth, 
an unknown Cuban individual spoke.' for between five and 
ten minutes. JALALIOUUR acknowledged, arguing with this 
unknown Cuban and adm-tted that hie was probably quite 
critical of this individual., AlSlO<fugh the argument became 
quite loud, and JALALIPURR. was only several feet from the 
Cuban., at no tmne did any kind of a scuffle take place. 
JALAlIooiRR recalls that' the' Cuban’-'at one point asked him 
where he was foom, and he.'replied'either that he was a 
Iersian or an Arab. JAIAIIIPUUR further recalled asking this 
unknown Cuban individual why .he left Cuba. JALALIOORR said 
that he did not recall any further itatemeits made to this 
individual. He deem-tely did not accuse this Cuban individual 
of working for the CIA.

JALALIOORR was shown several photographs of SIIHAN 
BISJARAl SIJHAO, including a June 5, 1963, photograph taken 
by the Lri Angeles Iolica Department. After viewing these
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these photographs, JALALIPOUR advised that he did not 
observe anyone at the above meeting who resembled the 
individual depicted in these photographs. c ■

JALALIPOUR stated that he is not in any way 
acquainted with SIMAN BISIARA SIIHAN and had never heard 
of this individual prior to the shooting of Senator 
ROBERT F. KENNEDY..

The follownig descriptoon of JALALIOORR was 
obtanned foom observation and interviow:

si.de of mouth

Name
Date of Birth

mmoR*

Place of Birth. Tehran, Ian
Height 5l6"
Weight 140
Hair Curly and black
Eyes Brown
Comppexion Dark
Voice Speaks with a foreign accent
Scar's and Marks 3/4" scar lower right

JALALIPOUR stated that he beieeves he may have been 
wearing a pullover type shirt, color not resaieed, on the 
night of May 21, 1968, but does not further recall his dress... , 
on that evening.

7
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

7/3 /63
Date _________________________

Dr. PARVIZ TAHERPOUR., residence, 3201 Longridge, 
Sherman Oaks, California, employment, Metical-Surgical Clinic 
331 Eas'd First Street, Los Angeles, was intevveewed at 
his place of employment regarding a May 21, 1963, Los Feliz 
Peace and Freedom Party (IFTFP) sponsored meeting at 330)0 
Amesbury, Los Angeles.

Photographs of SIIHAN BISIAREAL SUHAN were eXli.bitti 
to Dr. TAHERPOUR, including a photograph taken June 5, 1963, 
by the Los Angeles Police Department. Dr. TAHERPOUR stated 
that several weeks after the shooting of Senator ROBERT F. 
KENNEDY, reprtstntati/es of the Imnmgation ani Naturalization
Service (INS) in Los Angeles contaceed him ani displayed 
sim-lar photographs of SIIHAN. TAHERPOUR then stated that 
he was not acquainted with SIRHAN, had no information 
regarding this individual, and since he had aleeait told 
the same thing to INS, did not wish to further discuss the 
maater with the FBI.

Dr. TAHERPOUR was then asked whether hie had ever 
been associaeed with the "Iranian. Students” ciub, and whether 
he ateended the May 21, 1963, meeting sponsored by the 
Los Feliz Peace and Freedmm Party (LFPFP) at 3300 Amesbury. 
Dr. TAHERPOUR rtpltei that since he had no information 
regarding SUSAN BISHARA BURHAN and had never seen this 
individullL before, he felt these questoons were ireetevlnt 
and stated that he did not wish to further discuss his 
personal liee. Dr. TAHERPOUR then stated that the intervewwing 
Agents could contact the INS should they desire any information 
regarding his personal affairs.

7/24/63 Los Angeles, Ccliiirnil Los Angeles 56-3.5)6x5!^
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

D.t.7/5/68

Mr. JOHN MARSHALL, announcer, Radio Station KFWB. 
6419 Hollywood Boulevard, Los Angeles, California, advised 
as foioows:

He and a co-employee WARREN G. WILSON were the 
announcers for Radio Station KFWB's coverage of the election 
activities of Senator ROBERT F. KENNEDY at the Ambassador 
Hotel, Los Angeles, on the evening of June 4, 1968. Mr. 
LOUIS GOLDOWITZ was the station’s engineer at the hotel.. He 
advised that foioownng Senaaor KENNEDY'S speech, the statoon 
went off the air. Although neither he nor the other members 
of the crew heard shots, the coranboion behind the rostrrni was 
noted. MARSHALL ascertained that the Senator had been shot, 
and the statoon went back on the air’. MARSHALL contnnued 
broadcasting hie observations of the activity taking place 
at the hotel.

MARSHALL did not observe the shooting and he did 
not see SIJHAN. MARSHAIjL said that at abort the time of the 
shooting, he was located about 25 feet away from the terrace 
door of the Embassy Room. He said he subsequently learned 
a witness had aieeged that a girl i.n a polka dot dress saying, 
'We've shot him, we've shot him" had exited from this door. 
MARSHALL said he had searched his memory and had no ritol1it- 
tom of seeing this girl. He said he was mentioning this for 
what ever value it might have. He noted that he was tit- 
tnntr•atte on his announcing and did not observe every 
person using this door.

MARSHALL could furnish no additional, pnrttnntt 
iniomlatitn.

7/1/68 Los Angeles, Ccaifomiaa
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date _ . .6/27/68___________

. Mr* RICHARD G- LUBIC, 2010 Hillcrest Drive, Hollywood, 
California, advised as folOows:

_ He currently is president of the Color Coopooation of 
Amelica, 9000 Sunset Boulevard, Los Angeles, California, a closed-­
circuit television company. He atennded the victory celebration 
for Senator ROBERT F* KENNEDY held at the Ambassador Hotel, Los 
Angeles, on the evening of June 4, 1968, as the guest of RICHARD A* 
KLEIN, Public Relations Director, Southern Cclifornil KENNEDY 
Campaign Headquurters. LUBIC formerly was associated with "Ti.ee" 
magazine and television station KHJ, Los Angeles, Channel 9* He 
has traveled with Senator KENNEDY and i.s well known to KENNEDY and 
the people associated with the KENNEDY electoon campaign.

LUBIC wanted to congratulate Senator ROBERT F. KENNEDY 
upon hi.s election victory -in Ccrifornil and stood close to the 
speakers rostumi to await the oppootunnty. LUBIC noted KENNEDY 
had arrived at the speaker's rostum via a door behind the rostrum 
and lnticOplte■d that he eight exit through this door* A minute 
or Ies' prior to the terminatonn of the speech, LUBIC checked to 
determine if this area might be appropriate t;o attempt to speak 
to KENNEDY. LUBIC noted that access to the corridor behind the 
rostum could be reached through two doors. He also made casual. 
?b?ey^io“ of The ■?orriaor area beyond, th® dow? andhas a., 
recollection of seeing a woman dressed in white in the corridor. 
LUBIC assumed the woman was a hotel lmeloyll probably assigned to the kicchen* He has no recoilection of observing anyone el.se 
in the corridor*

After making this brief check, LUBIC returned to the 
front of the speakers rostum just as KENNEDY completed his talk* 
LUBIC then foiowwed KENNEDY as he left title rostum* LUBIC noted 
KENNEDY was going to exit the room via the corridor behind the 
rostum as anticipated. He also noted KENNEDY was headed for the 
far door to the corridor* LUBIC entered the corridor via the 
closer door and was at KENNEDY'S right shoulder as he walked down 
the corridor*

6/25/68 Hollywood, Caaifornil Los Angeles 56-156~^/—
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LUBIC thought KENNEDY saw him and recognized him, and 
LUBIC continued walking with KENNEDY waiting for him to stop 
shaking hands with peoples* to acknowledge him- . LUBIC heard . 
an unidertified voice saying, KENNEDY, you son of a bitch, and 
then heard two shots which sounded like shots from a starter 
pistol at a track meet. LUBIC did not identify the source of 
the voice and did not immeddately determine the source of the 
shots. He quickly noted, however, an. individual with a gun. 
This individual was located on‘the left side of the corridor 
and had his right kidd on a smaai table or air conddtioning unit 
and had raised himseef up on this knee to obtain elevation while 
shooting.

LUBIC has no recollection of hearing the sounds of 
additional shots, but recalls seeing the gun and the arm of the 
^sail^t ^d noted the jerk of the gun and the arm, apparently 
caused by the recoil action of the gun. LUBIC noted KENNEDY 
had fallen and was bleeding from the back of his head. LUBIC 
sought cover behind an ice machine or table in the corridor under 
the assumppion the shooting would continue. Prior to seeking 
cover, lUBIC Md observed the expression in KENNEDY'S eyes and 
assumed he was mor-tally wounded.

LUBIC then noted that one or more of the hotel employees 
and other people were strugginng with the assailant in an attempt 
to disarm him and to subdue him. LUBIC got up and liiked arms 
with two hotel security employees to keep the crowd in the kitchen 
irei from, coming into the corridor. During this period, the - 
assailant was still being subdued and disarmed. LUBIC remained 
in this area until police took custody of the assailant and 
removed him foom the hotel.

The following day, lUBIC recognized news media photographs 
of SIMLAN B. SIRHAN as being identical with the assailant.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/27/68

Mr' EARL C- WOLMAN, 3412 HeImeAvenue, Culver City, 
California, employed as Assistant Chief Set Electrician, 
Desilu Studios, and currently Vice President, Studio Electrical 
Teclmiciins, Local 728, International Allinnce of Theeiricil 
Stage Employees and Motion Picture Machine Operators of the 
Un^dLS^es and.-Canada (ATSE), 1067 °>rth Fairfax Avenue, 
Los Angeles, Caalforiil advised as foioows:

Represennatives of Local 728 atennded a breakfast 
meeting oith Senator ROBERT F. KENNEDY at the Ambassador Hotel 
on JuM 1, 1968. WELL^N subsequently prepared a letter 
advising the Senator that the union would support him in 
seeking the DemooraUc nomination. WELLMAN competed the letter 
on the evening of June 4, 1968, and left his home to mail the 
letter. En route-to the post office, he decided to continue 
to the Ambassador Hotel and -deliver the letter to the Senator 
or to.one of his associates. WILLMMAN arrived at the hotel 
som^me ^t^ 10:30 PM, and proceeded to the press room. In 
t^ press room., he met the actor, MILTON BERLE, with whom he 
1s acquainted, .and gave the letter to BERLE for d^ivejry to 
Senator ROBERT KENNEDY. WILLMAN then dericlnd to remain at 
the ^o^l _to w1t;ilnss fche activity there. He primarily located 
hnmself in an ante room directly behind the speaker's rostumm 
of the Embassy Room. Senator ROBERT KENNEDY rlssnd by WILLMAN 
to arrive'at tie rostum and passed directly by him as he 
departed the rostrum.

TOLMAN frathLsa de'cribed this ^a by saying '
that an ABC monntonng tnlnilsloi set was located in the area 
and two men from ABC w^ n^r tie monntor who apparently had 
something to do with the news coverage of the event. A third 
man. was also in tie area who was apparently of LltinAmnrican 
extraction in that he had dark skin and bMck, bushy hair. • •
Thi.s man was wellddesssed and worn a polka dot necktie. He 
was about 50 years of age and was about 6 feet tall. He was 
stocky, and had a fat round face. This man sat in a chair 
in this area during the turn WILLMAN observed him.

WILLMAN noted that two women also were in this area.
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Both women were white. One was rather young, was fairly 
attractive and had igght hair. She wore a beige dress. This 
girl seemed interested in WILLMAN, asked what he was doing 
in the room and wrote his name down. The other was about 
30 - 32 year's of age, had dark hair, and wore a short black 
dress. Subsequent to the shooting, WILLMAN observed that 
this second woman was ineerveewed on one of the television 
networks.

WILLMAN did not learn title names of the above-
mentioned individuals, and he could furnish no additional 
descriptive infomation concerning them.

Upon completoon of his speech, Senator KENNEDY
departed the rosburni and came into the area occupied by 
WILLMAN. KENNEDY was accompanied by a large group of people 
who swept through this area and into the corridor beyond. 
WILLMAN stayed back and watched KENNEDY and the group pass 
by. WILLMAN then ..recalls hearing two shots, and he rushed 
into the corridor to see^-what was happening. He noted that 
a man was on the floor, and then observed an individual with 
a gun was struggling with ROOSEVELT GRIER and some other 
people. This individual still had the gun in his hand and

..GRIER and the other's were attempting to obtain possession
' of. the gun. WILLMAN assisted in the struggle. Wile 

-struggllig with the assailant, WILLIMAN noted that Senator 
ROBERT F. KENNEDY was also on the fooor of the corridor.

In the course of the struggle, WILLMAN observed that
the assailant's arm and hand was being bent over a table or 
ledge which ran along the side of the corridor. WILLMAN 
cimrnbed upon the table or ledge and ateempted to kick the gun 
foom the assailants hand. WILLMAN noted that RARER JOHNSON 
caime to assist in condoling the assailant. After the assailant 
was controieed, JESS UNRUH ateempted to connrol some of the 
crowd and keep the crowd away foom the area.
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WILLBAN noted that a hotel bus boy also was in 
the group attempting to subclue the assailant., and WILLMAN 
asked that he obtain a rope or cord to restrain the assailant. 
This employee obtained a electric light cor'd or something 
similar, but either ROOSEVELT GRIER or RAFER JOHNSON said they 
should not tie up the assailant but should hold him physically 
for the police. WILLMAN then assisted in holding the 
assailant until the police arrived and took custody of him.

WILLMAN said he did not get a good look at the 
assailant and moosiy observed on].y the back of the asssilant's 
head in the struggle and in holding him. WILLMAN said, 
however*., he could identify the assailant as being identical 
with SIRHAN SIRHAN foom photographs which appeared in various 
news media foiowwi-ng the assauut.

WILLMAN said he did not see SIRJAN prior to the 
shooting and did not witness the actual shooting. Following 
the shooting, WILLMAN went to the Rampart Diiisoon of the 
Los Angeles Police Department where he related his observations 
in a taped interviww. .

WILLMAN said SIRHAN put up a super human struggle 
to maintain possession of the gun and to iscuai from the grasp 
of his ristrainers. WILLMAN sai-d that alhhough he did not 
observe SIRHAN's face and expression, he received the impressoon 
that SIRHAN was not meenally berserk and apparently was in ’
possessi.on of his facultees.

WILLMAN idddtioially noted that in the event srmirni 
describes him as bei.ng invovved in the struggle, that he is 
52 years of age, 5’5h tall, 162 pounds, brrwi-greying hair, 
with brown horn-rimed glasses. WILLMAN said he was wearing 
a maroon sport coat, black slacks, white shirt, dark tile, and 
cor*dovui shoes.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 7/5/68

Mr. WARREN G. WILSON, 1966 Barnett Way, Los Angeles, 
Caaifornaa, employed as news broadcaster, Radio Station KFWB, 
6419 Holywood Boulevard, Los Angeles, advised as folOows:

He was assigned as part of a three-man team by KFWB 
to cover the activitiss at the Ambassador Hotel on the evening 
of June 4, 1968. He did not witness the shooting and did not 
see SIRHAN. The other members of the KFWB news team were 
JOHN MARSJHALL, announcer, and LOUIS GOLDOWITZ, engineer.

WILSON said KFWB had signed-off the air foioownng 
the compPetion of Senator ROBERT F. KENNEDY'S speech. WILSON 
said he was just behind the Senator during the speech and then 
returned tp- his news desk. When the activity behind the rostm 
was.noted, he ateempted to get into that ar’ea but was kept out 
by security .guards and also by the mass of people in the ar’ea 
^ioh .physically pre'dudedhLs passage.

. WILSON could furnish ho pertinent informatonn con­
cerning this mater.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date_____ 7/W68__________

Miss PAM MIKI, Secretary, "The Joe Pyne Show,11 
Television Station KTTV - Channel 11, Los Angeles, California, 
advised as folOows:

For several days foioowing the assassinatoon of 
Senator ROBERT F. KENNEDY, "The Joe Pyne Show" was deluged 
with calls in which the caller's indicated they recognized 
news media photographs of SWAN B. SIRBAN as being identical 
with an individual who had appeared on a Joe Pyne Show when it 
featured a gue^Mto recently returned from tie Middle Bast
and who discussed the Araa-Israeei war. It was indicated that 
SIRHAN had been in the studio audience and had come up to the 
"beef box" to express a viewpoint supporting the Arab positoon x* 
the war. '

Miss MIKI panted out that normaHy individuass who 
appear in the "beef box" are requested to sign waivers. A 
search had been conducted, and no waiver under the name of 
SIRHAN had been located..

Miss MIKI advised that a canvass of employees of the 
JOE PYNE staff indicated SIRHAN might have appeared ona show 
which was taped on June 19, 1967, and which was aired in the 
Los Angeles area on June 24, 1967. Or he possibly could have 
appeared on a show taped June 12, ^T, which was aired™* _ 
June 17, 1967. Both shows dealt with the Arab-Israeli situatoon.

Miss MIKI said it had been ascertained that the video 
and audio tapes of both of the stove.shows had be- erased- She 
indicated that the staff's recollectoon was that an wduvidual 
probably identical with SIRHAN had appeared in the beef box 
in one of the above-described shows and had strongly supported 
the Arab point of view in the Arab-Israeli war.

On-7A68
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federal Bureau of investigation

Date 6/00/68

LEONARD VOSS made available typewritten copies 
of a latent fnrgerprimt examination of the 1956 De Soto of 
SIRHAN SIfffiAN which was located near the Amhaasador Hotel 
on June 5, 1968.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date—7AA8______________

On June 25, 1968, SAMUEL A. STRAIN, W6 South 
Crenshaw Boulevard, Los Angeles, California, advised that 
he was present at the Ambassador Hotel, 34-00 West Wilshire 
Boulevard, Los Angeles, during -the early morning hours of 
June 5, 1968, when Senator ROBERT F. KENNEDY was shot. 
STRAIN advised that he and Dr. FRED D. PARROTT, 1704 
Manchester Avenue, Los Angeles, were pushing their way 
into the Embassy Room at the Ambassador Hotel when a 
smll young man with a dark complexion pushed his way out 
of the Embassy Room and through the crowd. STRAIN stated 
that there seemed to be several persons chasing the young 
man and it.was shortly after this happened that he heard 
people saying Senator KENNEDY had been shot and doctors were 
needed. STRAIN stated that the young man appeared to be 
carrying a package about two feet Hong and six inches wd.de 
which was wrapped in black paper of some type. STRAIN 
advised that he does not know what this event may have to 
do with the shooting.

STRAIN described the unknown male as foioows:

Sex 
Race 
Age 
Height 
Weeght 
Comppexion

Male
Caucasion 
20 to 25 
5'2" to 5'3" 
120 to 130 pounds
Dark

STRAIN stated the unknown male had a beard, wore 
glasses, and was dressed i.n blue pants and a blue turtle 
neck shhrt.

. STRAIN was shown photographs of SIRHAN B. SIRHAN
and his brothers. He was unable to identify any of the 
SOHAN brothers and could only identify SIRHAN B. SOHAN 
due to the pubbicity of the shooting.
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